

# ROMANTIC HIDEAWAY



SUN n SEA  
holidays



★ Highlight 亮點

Redang Island is recognized as one of the best coral and marine ecosystems in Malaysia, and is fast becoming a major eco-tourist attraction and one of the country's premier marine parks.

熱浪島是馬來西亞公認擁有最好的珊瑚、海洋生態系統亦是保育得最好的，當地政府現正將那裡搭建大型生態旅遊景區，建設為國家重點的海洋公園。



'The Taaras' is a bespoke Private Beach Resort, tucked away and hidden from the outside world on a small island found just off the unspoilt East Coast of Peninsular Malaysia. Considered to be one of the most beautiful islands in the South China Sea. The Taaras is located on a spectacular bays surrounded by one of the bluest oceans on earth.

“Taaras”是一個私人的海濱度假村，坐落在馬來西亞東海岸一個與世無爭的小島——熱浪島。熱浪島被譽為南中國海域最美麗的島嶼之一，在蔚藍海岸上築起高格調的度假勝地，讓人身心回歸大自然。

The resort is managed by The Taaras Luxury Group. The resort's ethos is to provide a contemporary, barefoot luxury experience with warm Asian hospitality. The name of the resort is derived from the Sanskrit word 'TAARA' which means 'Goddess of the Sea' and this is represented by the mermaid figurehead.

度假村由 Tarras 豪華酒店集團管理，推崇當代、奢華、赤足自由的亞洲式度假體驗。她的名字緣於梵文“TAARA”，是傳說中代表海上破浪的“海上女神”。



## Amenities 設施

**Room Types**房間類型 Garden Deluxe/Hillside Deluxe/Garden Suite/Ocean Front Suite & Studios/Bay View Suite/Bedroom Suite/China Sea Suite/China Sea Private Villa **Restaurant & Bar** 餐廳與酒吧 Asean Cafe/The Beach Brasserie/Bayu Bar/Ocean Terrace Lounge **Activities** 休閒活動 5 Star Diving/Jungle trekking/Turtle watching/Kayak/Catamaran/Snorkeling/Yacht and boat charters/Nature trail/Cruising/Library/Games Rooms/Bespoke Meetings and Events facilities **Spa** 水療 Ayura Spa **Website** 網址 [www.thetaaras.com.my](http://www.thetaaras.com.my)

**Whereabouts** 所在地 By Air from Kuala Lumpur 55 minutes flying time. 從吉隆坡 55 分鐘的飛行時間。By Air from Singapore 75 minutes flying time. 從新加坡 75 分鐘的飛行時間。